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Oœwiadczenie skierowane do ministra finansów Jana Vincenta-Rostowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê z proœb¹ o rozwa¿enie, czy w³aœciwe jest wprowadzanie ustawy o racjonalizacji zatrud-

nienia w obecnym kszta³cie. Projekt ustawy zak³ada racjonalizacjê zatrudnienia poprzez jego
dziesiêcioprocentow¹ redukcjê. Dotyczy to równie¿ urzêdów i izb skarbowych.

Obecnie zakres zadañ, które z mocy przepisów wykonuj¹ wymienione instytucje, jest na tyle szeroki,
i¿ redukcja etatów mog³aby spowodowaæ zak³ócenie ich prawid³owego funkcjonowania. Pomimo wyko-
nywania wielu zadañ takich jak: pobór i egzekucja podatków, egzekucja obcych nale¿noœci, bezpoœred-
nia obs³uga podatników czy te¿ wydawanie zaœwiadczeñ, liczba etatów w poszczególnych urzêdach
skarbowych maleje. Redukcja etatów mo¿e negatywnie wp³yn¹æ na jakoœæ obs³ugi podatników oraz
spowodowaæ spadek liczby kontroli podatkowych i efektywnoœci egzekucji, czego skutkiem mog¹ byæ
zmniejszone wp³ywy do bud¿etu.

W zwi¹zku z tym proszê o rozwa¿enie, czy redukcja etatów powinna dotyczyæ równie¿ urzêdów i izb
skarbowych.

Z powa¿aniem
Lucjan Cichosz




